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  Rødovre d. 17.01.2020 
 

Referat skolebestyrelsesmøde 13/9 2023 
 

Møde d. 13/9 2023 
Starttidspunkt kl. 17.00.  
Forventet sluttidspunkt kl. 19.30 
Sted: personalerummet på skolen 
Referent: Katja Kjærulf 
 

Mødeplan for skolebestyrelsen 2023/2024 
Mandag d. 21/8 17:00 – 19:30 Onsdag d. 10/1 kl. 17:00-19:30 

Onsdag d. 13/9 kl. 17:00-19:30 Torsdag d. 8/2 kl. 17:00-19:30 

Onsdag d. 11/10 kl. 17:00 – 19:30 Mandag d. 11/3 kl. 17:00-19:30 

Mandag d. 13/11 kl. 17:00-19:30 Tirsdag d. 16/4 kl. 17:00-19:30 

Tirsdag d. 12/12 kl. 17:00-19:30 Onsdag d. 15/5 kl. 17:00-19:30 

 Onsdag d. 12/6 kl. 17:00 – 19:30 

Kontaktforældremøder 2023/2024 
  

Temamøder med politisk udvalg  
Torsdag d. 16/11 kl. 19 – 20.30  

 
 

Medlemmer     Skoleledelse 
 

Anders Halsø (AH) Udtrådt af SB   Katja Kjærulf (KKJ) Afbud 

Mickel Hedemand (MH) X   Lars Kristensen (LK) X 

Esben Brøgger (EB) Udtrådt af SB      

Jesper Rønnow Iversen (JW) Orlov   Tilforordnede:  

Jan Juul Lorenzen Udtrådt af SB   Flemming Østergaard Hansen (FØH) Afbud 

Patrick Wonsyld (PW) X     
 

Laila Bildtoft Kom 17.30     
 

Kenneth Gundersen (KG) X   Mødeleder: 
 

Mai-Britt Rune (MR) X   MH  
 

Anika Trumulis (AT)  Afbud     
 

Søren Lillevang (SL) Afbud    Gæst: Michel Gregersen X 

Anette Rachlitz  Afbud     
 

 
     

 

 
     

 
Elever:     

Medina Selmani 6U afbud     
 

Signe Boss Andersen 7X X    

Nora Døssing Baidoo 7X X     
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Dagsorden: Referat: Ansvar 
Sag nr. 0923– 1 (beslutning 5 min.) 
Godkendelse af dagsorden. Godkendelse af referat 
af SB-møde d. 21/8 2023 
 
Bilag: Udkast til referat af møde d. 21/8 

Dagsordenen blev godkendt. Referatet blev 
godkendt. 

 

Sag nr. 0923 – 2 (beslutning 10 min.) 
Nye medlemmer i skolebestyrelsen 
SB skal tage stilling til, hvad der skal gøres i forhold til at 
få flere forældrevalgte medlemmer i skolebestyrelsen. 
Heldigvis er der tre forældre fra 0. årgang, der har vist 
interesse. De er alle tre inviteret til dette SB-møde. 
Det blev aftalt på seneste møde, at de interesserede 
skulle spørges, hvordan de kan inddrages i SB-arbejdet. 
Skal der afholdes suppleringsvalg i efteråret eller skal 
der ventes til det ordinære valg i foråret 2024? 
 
Baggrund: 
PT. er der 5 forældrevalgte medlemmer i 
skolebestyrelsen. Der skal være 7 for, at SB er fuldtallig. 

Mickel orienterede om, at der i øjeblikket 
mangler 3 forældrevalgte repræsentanter 
i SB.  
Michel (gæst) sagde, at hun syntes, at 
der er planlagt mange møder i 
skolebestyrelsen. I styrelsesvedtægten 
står der, at der skal holdes mindst 10 
møder om året.  
SB besluttede, at der ikke skal være 
suppleringsvalg. SB venter til det 
ordinære SB-valg i foråret 2024. 
SB besluttede at invitere interesserede 
forældre til de kommende møder. Lars 
fortalte, at han har kontakt til to andre 
interesserede forældre, hvor den ene har 
meddelt, at hun deltager næste gang. 
Michel sagde, at hun også vil deltage på 
næste møde. 

 

Sag nr. 0923 – 3 (beslutning 15 min.) 
Tilbagemelding fra forældremøder 
De forældrevalgte medlemmer orienterer om hvilke 
temaer, forældrene er optaget af på forældremøderne. 
Hvordan skal skolen arbejde med disse temaer og hvilke 
temaer er relevante for SB at beskæftige sig med? 
Punktet sættes på næste SB-møde, så der kan laves en 
endelig behandling af alle forældremøder. 

0.: Ingen spørgsmål eller kommentarer   
1.: Her var forældrene meget optaget af 
vold på skolen og kom med opfordring til 
SB om at gå ind i dette. 
SB blev også opfordret til at lave et 
princip for brugen af Aula. 
Forældrene foreslog også, at SB skal 
forholde sig til børns mistrivsel. 
- Det blev også foreslået, at SB kunne 
lave et princip for, hvad forældrene især i 
indskolingen kan gøre for at skabe det 
bedste klassesammenhold.  
2.: Her var skærmbrug et emne, der 
optog en del – bl.a. skærm i 
spisepausen. Trivselsforældrefunktionen 
var også et emne, der blev spurgt ind til, 
hvad forventningen er. SB drøftede 
efterfølgende, at det kunne være 
hensigtsmæssigt at koordinere 
vidensdeling om dette. 
5. årgang: Der var ingen spørgsmål eller 
kommentarer. 
6. årgang: Der var spørgsmål vedr. den 
tidligere Store bededag og der var 
forvirring omkring dette. 
 

SB sætter punktet på igen på næste møde, 
hvor der kan komme tilbagemeldinger fra 
de sidste forældremøde. 
SB beslutter på næste møde, hvilke 
temaer fra forældremøderne, der skal 
arbejdes videre med og beslutter også 
hvordan der skal arbejdes med dem. 

 

Sag nr. 0923 – 4 (beslutning 45 min.) 
Opbremsningen i Rødovre Kommunes økonomi i 
2023 

LK orienterede om, at opbremsningen har 
betydet færre tovoksentimer, fordi der ikke 
bliver sat vikarer på disse. 

 



Hendriksholm Skole 
Hendriksholms Boulevard 20 
2610 Rødovre 
 

3 

 

Skoleledelsen orienterer om konsekvenser af 
opbremsningen i økonomien. SB tager stilling til om, der 
er punkter, som SB skal arbejde med. 

Skolen har også brugt nogle ressourcetimer 
til vikardækning, så der kan spares 
vikartimer. 
Nye ture kan kun planlægges, hvis det ikke 
medfører, at der skal sættes vikarer på. 
SB besluttede at sætte et opslag på Aula til 
forældrene om, at den støtter personalet og 
ledelsen på skolen. 
I brevet vil SB også gøre opmærksom på, 
at det er paradoksalt i et kommunalt 
trivselsår, at vigtige trivselsfremmende 
aktiviteter som elevernes ture og grillfesten i 
SFO er nødt til at blive aflyst for at spare 
penge. 
Det skal også nævnes i informationen, at 
SB arbejder sammen med de øvrige 
skolebestyrelser, hvor de er i løbende 
dialog med forvaltningen om 
opbremsningen og konsekvenserne. 
 

Sag nr. 0923 – 5 (beslutning 10 min.) 
Skærmbrug på Hendriksholm Skole 
Skoleledelsen orienterer om praksis på skolen i forhold 
til brug af mobiltelefoner, store skærme i klasserne og 
brug af computere. 
SB skal tage stilling til, om der skal laves et princip for 
brug af skærme. Hvis der skal udarbejdes et princip skal 
der tages stilling til, hvem der udarbejder et udkast til 
princip. 

På næste møde præsenterer PW et forslag 
til, hvordan  SB kan lave et princip for 
skærmbrug på skolen. 

 

Sag nr. 0923 – 6 (orientering 20 min.) 
Meddelelser: 

A. Nyt fra personale (KG / MR) 
B. Nyt om rettighedsskolen  
C. Elevrådet 
D. Kommunalbestyrelsen (FØH) 
E. Skolens ledelse (LK + KKJ) 
F. Økonomi (LK)  
G. Nyt fra formanden (MH) 

 

B: Rettighedsskolen: Rettighedsrådet 
arbejder med at dekorere 
rettighedsvæggen i hovedbygningen.  Der 
arbejdes også med at opdatere årshjulet.  
 
E: Se skriftlig information 
 
Der blev ikke informeret om de øvrige 
punkter. 

 

Sag nr. 0923 – 7 (orientering 5 min.) 
Evt. 

Blev ikke nået  

Sag nr. 0923 – 8 (drøftelse 5 min.) 
Sager til det/de næste møder 
 

Opdatering af ordensreglen om, at elever i 
udskolingen, må forlade skolens område i 
skoletiden.  

 

 


